

Styrelsemöte 2 2018-05-22 (telefon)

Plats: Telefon

Närvarande:

Mats Almlöw (MA) ordförande
Anders Joelsson (AJ) vice ordförande
Annelie Häggström (AH) sekreterare
Bo Ekros (BE) kassör (tom §6)
Frida Svensson (FS) ledamot
Veronica Källström (VK) ledamot
Per Lundberg (GS) generalsekreterare

Frånvarande:

Amanda Tholin (AT) ledamot

- §1 Mötets öppnande (MA)**
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
- §2 Godkännande av dagordningen (MA)**
Dagordningen godkänns med en tilläggs punkt under övriga frågor.
- §3 Förgående mötesprotokoll samt bevakningslistan (MA)**
a. Förgående protokoll (bil. 3 a) godkänns och läggs till handlingarna.
b. Bevakningslistan (bil. 3 b) (GS) föredrogs och där två punkter förtydligades extra.
1. Det pågående arbetet med GDPR, där SR måste uppfylla kraven för verksamheten.
2. Datumet för årets RODDforum i Kungälv är ändrat till 24-25/11.
- §4 Val av ledamot att justera protokollet (MA)**
Anders Joelsson väljs att justera protokollet.
- §5 Lägesrapport från GS och FK, viktigt nu och framåt (bil. 5a och 5b)**



Glädjande nyhet är att FRKs pararoddare Ebba Einarsson fick delta på ett FISA arrangerat träningsläger i Gavirate, Italien. Lägre avslutades med en tävling där Ebba gjorde pararodd debut slutade på en fin 6:e plats.

SR fick fin utmärkelse och pris som årets miljöförbund och Jan Cederlund deltog i ceremonin och mottog en prischeck på 25 000 sek.

§6 Ekonomiska rapport (BE)

a. Chefsrapport (bil. 6a)

Bo redovisar att vår ekonomiska följer budget och att alla bidrag kommit in. Det finns en del kravfakturor från diverse träningsläger som släpar.

§7 Informations- och beslutspunkter.

- a) Arbetsmöte 9 juni i Jönköping.
GS och MA skickar ut information om agenda, tid och plats.
- b) WRMR 2021 (bil. 7a)
Mötet beslutar att det behövs bättre och mer information kring projektets legitimitet, processer och arbetsgrupper. GS får i uppdrag att begära ett klarläggande av läget av organisationskommittén före 07-01. Därefter kan SR ta ställning till en preliminär ansökan .
- c) Kust till kust (bil. 7b)
Projektet har inplanerade event under säsongen. Dessa event är planerade till då det finns andra arrangemang på olika orter.
- d) GDPR (bil. 7c)
RF har ett färdigt "paket" med uppförandekoder, mallar och manualer för oss inom idrottsrörelsen. Vi arbetar med att upprätta hållbara avtal som specialförbund, som senare tecknar med våra medlemsföreningar.
- e) Greenpeace (bil. 7d)
Vi har blivit uppvaktade av organisationen för eventuellt deltagande i deras projekt "plastkampen-för ett plastfritt hav". SR ställes sig bakom projektets syfte. GS återkommer om hur vi kan delta.
- f) Dispenser KRK 2018 (bil. 7e)
Styrelsen har beslutat, genom Per Capsulam, enligt GS förslag. Domarrådet har varit remissinstans. Beslutet är tillsänt KRK.
- g) NOR (bil. 7f)
Årsmötet sker i samband med JNM i Sorø, Danmark. AH och GS deltar. **Mötet beslutar** att lämna in en motion gällande båtklasser på JNM. I dag finns det herr 8+ men ej dam. Det är inte i linje med



Svenska
Roddförbundet

jämställdhetspolicys inom idrotten och vi önskar även att dam 8+ skall finnas med. Om detta ej är möjligt så bör båtklassen strykas och ersättas av dam och herr 4-. GS formulerar och lämnar in motionen.

- §8 **Inkomna skrivelser samt korrespondens med myndigheter etc. (GS)**
a. Internationella strategin processledning och finansiering (bil. 8 b)
- §9 **Övriga frågor (GS)**
Styrelsen är enliga till beslutsunderlaget för SRs kompetenskrav gällande tränare för NIU.
- §10 **Tid och plats för nästa möte (MA)**
9/6 10.00–16.00 fysiskt i Jönköping.
- §11 **Mötets avslutning (MA)**
Ordförande avslutade mötet och tackade för deltagande.

Mats Almlöv
Ordförande

Annelie Häggström
Sekreterare

Anders Joelsson
Justeras